



ISPO VIP-Dinner, Messe München

Seit 2012 betreut unser Team für das ICM das jährliche VIP-Dinner im Rahmen der ISPO Messe in München. Zum Gala-Abend waren ca. 350 Gäste geladen – darunter das Who's Who der Sportartikel-Branche und hochkarätige Persönlichkeiten aus der Sportindustrie. Highlight des Abends war die Verleihung des ISPO-Pokals 2017 an die österreichische Ski-Legende Hermann Maier. Wir waren in Zusammenarbeit mit dem Bereich Events & Sponsoring der ISPO Munich für den kompletten technischen Ablauf und darüber hinaus für die visuelle Inszenierung des Abends zuständig. Für die Großbildprojektion, die wir im 4-fach Softedge-Verfahren auf einer 24 Meter breiten Fläche realisierten, wurden von uns sämtliche Bildinhalte inklusive animierter Hintergrundscreens und Filmeinspielungen kreiert.

ISPO VIP Dinner, Munich Trade Fair Centre

Our team at the ICM has been providing technical support for the annual VIP Dinner at the ISPO fair in Munich since 2012. Around 350 guests were invited to the gala evening – including the Who's Who of the sports equipment sector and top-drawer personalities from the sports industry. The highlight of the evening was the presentation of the ISPO Trophy 2017 to the Austrian skiing legend Hermann Maier. In collaboration with the Events & Sponsoring team of ISPO Munich, we were in charge of the entire technical process and the visual presentation of the evening. We created all of the visual content including animated background screens and film clips for the large-screen projections, which we realised using the fourfold softedge process on a 24-metre-wide surface.



NEUMANN & MÜLLER
digital media



- **Auftraggeber:** Messe München GmbH – ISPO Munich Projektleitung
- **Kunde:** Messe München GmbH – ISPO Munich Projektleitung
- **Niederlassung:** Kongressbüro München & Studio München
- **Ansprechpartner:** Manuel Lorenz (Kongressbüro München), Mona Schieder (Studio München)
- **Location:** ICM – Internationales Congress Center München
- **Projektzeitraum:** jährlich seit 2012, Ende Januar/Anfang Februar
- **Gewerke:** Licht, Audio, Video, komplette Content Production, Ablaufregie als Rahmenvertragspartner des ICM
- **Besonderheiten:** Visuelle Inszenierung auf 24 Meter breiter Fläche im 4-fach Softedge-Verfahren
- **Erfahren Sie mehr online:**



- **Commissioned by:** Messe München GmbH – ISPO Munich project management
- **Client:** Messe München GmbH – ISPO Munich project management
- **Branch office:** Congress office Munich & Studio Munich
- **Contact:** Manuel Lorenz (Congress office Munich), Mona Schieder (Studio Munich)
- **Location:** ICM – International Congress Centre Munich
- **Date of project:** annually since 2012, end of January/beginning of February
- **Services:** Lighting, Audio, Video, Entire Content Production, Technical Direction as per our master agreement with ICM
- **Special features:** Visual presentation on a 24-metre-wide surface using the fourfold softedge process
- **Learn more online:**

